

5天 岷港+顺华+会安+ 迦南岛椰子村+巴拿山

DEP. DATE: 24 Sep / 14 Oct / 5, 25 Nov /
31 Dec 2026 / 22 Jan / 11 Mar 2027

vietjet Air

日期	双 / 三人间	小孩加床	小孩不加床	单人间
其他日期	s\$998	s\$858	s\$818	s\$1158
5 NOV, 11 DEC	s\$1048	s\$898	s\$858	s\$1188
31 DEC	s\$1138	s\$988	s\$938	s\$1298



第一天 新加坡 → 岷港 - 顺华 (晚餐)

✦ FLIGHT DETAILS: VJ970 SIN-DAD 1115/1305

抵达岷港国际机场后,将由专业导游迎接,乘车经过秀丽的海云关隘前往顺华古都,沿途经过到陵古钓鱼村,在此游客可以观赏雄伟,美丽的云,海,山全景。到达顺华,晚餐享用越南的皇帝餐入住顺化酒店休息。距离:岷港机场 > 顺华:3小时

✦ Hotel: Thanh Lich Royal Boutique 4* OR Similar



第二天 顺华 - 会安 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后,乘坐小船参观,继续参观建于1804年的皇家宫殿,这里游客可以欣赏特色的建筑如:旗帜塔,午门,九功臣像,太和殿,紫禁城,九鼎等。午餐于当地餐厅,下午乘车前往会安古镇,游客漫步欣赏会安古城留下来的世界文化遗产如:福建会馆,新奇传统住宅,400年历史的日本桥,自由在会安古街与本地市场购物。晚餐于会安当地餐厅,入住酒店休息。距离:顺华 > 会安:3小时

✦ Hotel: Silkotel 4* OR Similar



配套含:

- * Vietjet 的往返机票, 含 7 公斤手提行李 + 20 公斤托运行李。
- * 豪华冷气旅游巴士, 中文导游服务。
- * 4晚酒店住宿, 4个早餐, 3个午餐, 4晚餐



机场税
s\$160



第三天 会安 - 迦南岛椰子村 - 岷港 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后,前往锦清椰子村,在河上乘小船观光会安当地生活,欣赏水椰子林的美景。之后转到竹篮船游览及欣赏一场有趣的表演。在此您有机会可以尝试怎么划船。接参观五行山(含1程电梯票)由水锋、金锋、火锋(阳火锋和阴火锋二峰)、土锋、木锋的五峰构成,故名五行山。水锋位于五行山名胜旅游区的东北,横跨东西,总面积15公顷。水锋被称为五行山中之最。该峰山的景色是山水有情的。午餐后续参观占族博物馆-坐落于越南岷港 城市中心,翰江岸边,在法国远东研究院支援下,建成于一九一五年。是越南最大的占族石雕艺术博物馆。占族历史上曾在越南中部建立强大王国,后来逐渐衰败,占族人迁到了越南南部的两个省,只有5万多人,是越南少数民族之一。紧接着前往美溪海滩和参观灵应寺有67米高的释迦牟尼佛的纪念碑和约30层高。距离:会安 > 岷港:45分钟

✦ Hotel: Dong Duong 4* OR Similar

第四天 岷港 - 巴拿山 - 岷港 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后,前往巴拿山乘坐最长的缆车(约6000米),坐在缆车里眺望半空中一望无际的树林,体验巴拿山原始生态令你身心舒畅。中途停下参观令人惊叹的金手桥,似乎被一双巨大的手悬在海拔英尺的空中,将它举向天空。Le Jardin 美丽的花园、老酒厂、法国别墅和灵应寺有27米高的释迦牟尼佛的纪念碑。之后前往第二缆车站上山顶用自助餐。接下来参观法国村,峰山,继续参观望月别墅(海拔1487米高)。您可能还想在世界第三大室内游乐园 Fantasy Park 参观和玩游戏(4-5D 影片)、Skiver、死亡竞赛、恐龙公园等。90多个游戏。返回岷港。晚餐于住宿岷港。距离:岷港 > 巴拿山:1小时

✦ Hotel: Dong Duong 4* OR Similar

第五天 岷港 → 新加坡 (早餐)

早餐后,自由活动至集合时间,送往机场启程回国,乘搭客机飞返家园,结束愉快旅程。

✦ FLIGHT DETAILS: VJ973 DAD-SIN 1205/1600

备注: 因交通及天气条件情况,旅游行程及景点可能更改

配套不含:

- * 机场税 \$160/人 * 领队(如果有) SGD \$25 /人
- * 导游和司机小费: USD \$30 /人(直接支付给导游)
- * 个人旅游保险,个人签证费 * 团餐中饮料

14.08.26



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357



8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.:
TA01285

@singatour.sg

singatour.com

DEP. DATE: 24 Sep / 14 Oct / 5, 25 Nov / 31 Dec 2026 / 22 Jan / 11 Mar 2027

vietjet AIR

**Airport Tax
s\$160**

DEP. DATE	TWIN / TRP	CWB	CNB	SGL
NORMAL DATE	s\$998	s\$858	s\$818	s\$1158
5 NOV, 11 DEC	s\$1048	s\$898	s\$858	s\$1188
31 DEC	s\$1138	s\$988	s\$938	s\$1298

5 DAYS

DANANG + HUE + CAM THANH + HOI AN + BANA HILLS



Day 01 SINGAPORE → DANANG – HUE (D)

❖ FLIGHT DETAILS: VJ970 SIN-DAD 1115/1305

Upon arrival at Da Nang International airport, our guide and driver will meet and transfer by bus over the most spectacular Hai Van Pass to Hue, the Vietnam's former Imperial Capital. En route, pass of Ocean Clouds and the scenic Fishing Village of Lang Co, enjoy the beautiful landscape and panoramic views of the clouds, sea and mountain. On arrival in Hue, enjoy Vietnam Royal Style dinner (without music).

Distance: Da Nang Airport to Hue: 3hrs

❖ Hotel: Thanh Lich Royal Boutique 4* OR Similar

Day 02 HUE CITY TOUR – HOI AN TOUR (B / L / D)

Breakfast at hotel, visit boat trip on Perfume River to Thien Mu Pagoda – Founded in 1601, it was built by the first Nguyen Emperor to establish his capital in Hue. Compared with the temple in Thailand, They are relatively inferior in color and have no primitive simplicity of Chinese temples. However, they retain a quite ancient style. These are many ancient stone tables in it changes of this ancient temple which can help you understand the spread of Buddhism in Vietnam. Next visit Imperial Citadel where the Nguyen Dynasty ruled between 1802 and 1945. Stopover the Flag Tower, Noon Gate, Nine Dynastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace, the Forbidden Purple City. Afternoon transfer to Hoi An ancient town: walking to visit a traditional Chinese Communal House, Hoi Kien Temple, ancient Tan Ky Merchants' Houses, the 400-year-old Japanese Covered Bridge & spending time in Colorful Hoi An Local Market, Free time for shopping at Hoi An Ancient Town. Dinner and overnight in Hoi An.

Distance: Hue to Hoi An: 3hrs

❖ Hotel: Silkotel 4* OR Similar

Day 03 HOI AN – CAM THANH VILLAGE – DANANG CITY TOUR (B / L / D)

Breakfast at hotel, proceed to Cam Thanh Water Coconut Village, take the bamboo basket boat and slowly row to the village. Having an opportunity to learn how to row this unique bamboo basket boat and make an art out of coconut leaves. Lunch at local restaurant. In the afternoon, transfer to Danang Beach city. On the way, visit Marble Mountain (One-way elevator), and Non Nuoc Stone Village. Reach Danang by driving through the Son Tra peninsula, enjoy beautiful sea at My Khe Beach. Then, you'll visit Linh Ung pagoda with the highest Lady Buddha statue in Vietnam (67 meters height, approximately 30 stories).

Distance: Hoi An to Da Nang: 45mins

❖ Hotel: Dong Duong 4* OR Similar

Day 04 DANANG – BANA HILLS – GOLDEN BRIDGE – DA NANG (B / L / D)

This morning we transfer to Bana Hill. On arrival at Cable Car station Suoi Mo, we take the longest Cable Car (about 6000m), sitting in the cabin & looking upon the endless tree lone of the forest in the mid air, experience the pristine ecological system of the Bana Hill will leave you a sense of unforeseeable discovery. Stop half way and visit the amazing GOLDEN HAND BRIDGE, is seemingly suspended 4600ft above sea level in the air by a pair of giant hands that lift it toward the heavens, Le Jardin – beautiful Flower Garden, Old Wineries, remains of French Villas and Linh Ung Pagoda with 27m high Buddha statue. After this proceed to 2nd cable car station – Gare Debay to go to the top of Bana Hill. Firstly we will have buffet lunch, next is time for you to explore the beautiful French Village, conquer the Peak of Chua Mountain at the height of 1487m, passing by the Suspension Bridge. You may also like to visit & play games at Fantasy Park – the 3rd largest indoor amusement Park in the world (4-5d FILM, Skiver, The death race, Dinosaur Park etc 90 over games). Return to Cable Car station and proceed back to Danang. Visit Love Bridge, Dragon Bridge, Han River Bridge.

Distance: Da Nang – Bana Hills: 1hrs

❖ Hotel: Dong Duong 4* OR Similar

Day 05 DA NANG → SINGAPORE (B)

Breakfast, free at leisure then transfer to Airport for flight home.

❖ FLIGHT DETAILS: VJ973 DAD-SIN 1205/1600

Note: Sequence of/or itinerary, flight timing subject to change without prior notice

PACKAGE INCLUSIVE OF:

- * Roundtrip air ticket via Vietjet with 7kg hand carry + 20kg check-in baggage. * Tour as per itinerary.
- * Air-conditioned coach with Chinese Speaking Tour Guide.
- * 4 nights hotel stay with breakfast, 3 lunch, 4 dinner

PACKAGE EXCLUDE:

- * Airport Taxes @ \$160/PAX *Drinks during meals
- * Compulsory Guide and Driver Tips @ USD \$30/PAX (Pay to guide directly)
- * Tour Leader Tips (If Any) @ SGD \$25/PAX
- * Travel Insurance, Visa Fees If any require

14.08.26



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357



8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.:
TA01285

@singatour.sg

singatour.com